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material destruction through improper handling or use of this product.

Please call our technical support line at 1-888-658-5515 for solutions to your industry.

Product identifier:

TCI 350 CP10K
Process identifier:

Grey external metal gas tank restoration 
prepatch, coating and perforation sealant
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DANGER
​Flammable liquid and vapor. Causes skin irritation. Causes serious are 
you rotation. Harmful if inhaled. Harmful if swallowed. Suspected of dam-
aging the unborn child. May cause an allergic skin reaction. May cause 
damage to organs to prolong the repeated exposure.
Precautions:
​Keep away from heat/hot serfaces/sparks/open flames and other ignition sources. No smoking. Keep cool. 
Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. If on skin: take off immediately 
all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower. If skin irritation or rash occurs: get medical 
attention. Wash contaminated clothing before reuse. If in eyes: rinse cautiously with water for several 
minutes. Remove contact lenses if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: get 
medical attention. If inhaled: remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for 
breathing. If swallowed: call poison centre or a doctor if you feel unwell. Rinse mouth. In case of fire: use 
water fog, CO2, dry chemical or foam for extinction. Store in a well ventilated place. Keep cool.

See Safety Data Sheet — Voir la fiche de données de sécurité.

DANGER
Liquide et vapeur inflammables. Provoque une irritation de la peau. 
Causes graves est-ce que vous êtes en rotation. Nocif en cas d’inhal-
ation. Nocif en cas d’ingestion. Susceptible d’endommager l’enfant à 
naître. Peut provoquer une réaction allergique cutanée. Peut causer des 
dommages aux organes pour prolonger l’exposition répétée.
Conseils:
Conserver à l’écart de la chaleur / serres chaudes / étincelles / flammes nues et autres sources d’inflam-
mation. NE PAS FUMER. Garder son calme. Porter des gants de protection / des vêtements de protection 
/ protection des yeux / protection du visage. En cas de peau: décoller immédiatement tous les vêtements 
contaminés. Rincer la peau avec de l’eau / douche. Si une irritation cutanée ou une éruption cutanée 
survient: consulter un médecin. Laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser. Si les yeux: rincer 
avec précaution à l’eau pendant plusieurs minutes. Enlevez les lentilles de contact si elles sont présentes 
et faciles à faire. Continuer le rinçage. Si l’irritation des yeux persiste: consulter un médecin. En cas d’inha-
lation: retirer la victime à l’air frais et rester au repos dans une position confortable pour respirer. En cas 
d’ingestion: appelez le centre anti-poison ou un médecin si vous vous sentez mal. Rincer la bouche. En cas 
d’incendie: utiliser du brouillard d’eau, du CO2, du produit chimique sec ou de la mousse pour l’extinction. 
Conserver dans un endroit bien ventilé. Garder son calme.
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